
Noordwolde, vrijdag 26 november 2021

Aan college en gemeenteraad van Weststellingwerf

Sinds de opening van sporthal De Duker in Noordwolde is korfbalvereniging Leonidas een belangrijke 
gebruiker in de wintermaanden. Het aantal team is wel eens groter geweest, maar zelfs nu kost het 
moeite om een plekje te vinden. We begrijpen dat als bestuur niet.

Door de jaren heen zijn sporten in Noordwolde verdwenen, denk aan basketbal en badminton. De 
meeste andere gebruikers zijn niet bepaald in ledenaantal gegroeid, net als Leonidas. En toch rijden 
we deze winter – voor zover corona dat nog toelaat – op maandag tot en met vrijdag ook naar de 
Steense, de hal van het Lindecollege, de hal in Oldeberkoop en die in Vledder. Leonidas, de 
korfbalclub van Noordwolde, traint dus in vijf hallen, zes als je de gymzaal ook nog meetelt.

Het is één grote puzzel. Zo werken we bij de oudste jeugd samen met SCO. Senioren 1 traint op 
dinsdagavond om 20.15, maar na 1 januari ruilen we met De Hoeve, dat nu om 21.30 begint. Maar 
dat tijdstip is voor onze jonge selectie veel te laat, dus gaat ze vanaf 1 januari de gemeente uit. Die 
ruil heeft een historie, ooit deden we dat ruilen omgekeerd ook op donderdag. Zodat beide selecties 
een keer vroeg en een keer laat trainden. Alleen: we hadden geen eerste de laatste jaren, dus mocht 
De Hoeve als geste van ons dat uur ook wel gebruiken. Dat zijn we nu dus helemaal kwijt.

Want dat is de praktijk, al sinds 1978. Wat je hebt moet je vooral behouden, anders krijg je het nooit 
weer terug. De gemeente laat het aan de clubs over, lekker gemakkelijk. En clubs die mooie uren 
hebben, die krijg je daar heel begrijpelijk nooit weer weg. Uren overleggen heeft geen effect.
Leonidas kreeg nu vooral de optie om te trainen tussen 17.00 en 19.00 uur in De Duker. Dan kan dus 
bijna geen enkele trainer. Dus wijken we van nood met volle auto’s uit naar hallen waar we wel op 
een fatsoenlijke tijd kunnen trainen. De Duker, op loopafstand, voelt niet meer als onze thuishal.

We vragen de gemeente als verhuurder wél verantwoordelijkheid te nemen voor de verdeling. Er kan 
toch geen eeuwigheidsrecht op zaaluren bestaan? Bovendien verandert er ook wel iets in 
leeftijdsopbouw bij clubs, wat leidt tot een gewijzigde behoefte. Zo hebben we nu dus gelukkig weer 
een eerste seniorenteam. Daar wordt door uw ‘systeem’ op geen enkele manier rekening mee 
gehouden. Door de combinatie met SCO hebben we trainingsgroepen van ruim 25 tieners. We zien 
nu op mooie uren een paar kinderen door de grote hal dartelen. Het wedstrijdteam B1 speelt in 
Noordwolde, maar kan nooit in de eigen hal trainen. Een prachtig team waaruit Leonidas drie 
talenten levert aan een regionale selectie. Dat zou je moeten koesteren als dorp.

We hopen dat er in het volgend seizoen wel rekening wordt gehouden met onze belangen.
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